
Algemene technische vragen  
Deze vragen verwijzen naar de 2e tussenrapportage 2021 en begroting 2022, maar kunnen na de 
behandeling van die stukken beantwoord worden.  
 
Tussenrapportage - Vragen 

1. Fietspad Diepsmeerweg  
Voor de aanleg van het fietspad langs de Diepsmeerweg was een post van 500K opgenomen in de 
begroting van dit jaar. We lezen nu in de tussenrapportage dat dit ‘afgewikkeld’ is. Helaas is het niet 
gelukt om dit te realiseren en dit lijkt me nogal optimistisch en wel heel positief gesteld? Is het niet 
eerlijker aan te geven dat dit niet gelukt is en waarom?  
 
Daarnaast vragen we ons af waar die 500K die niet uitgegeven wordt terugkomt. Dat zou dan toch 
een positieve bijstelling moeten zijn van de begroting 2021 omdat deze post vrijvalt? We weten 
immers al dat dit niet uitgegeven gaat worden. 
 
Begroting - Vragen 

2. Waarom kunnen de BOA’s niet vanuit het gemeentehuis werken? Daar zijn toch veel goede 
werkplekken.  

3. Blz 7: klantenservice 60% tel afgehandeld in eerste lijn, waardering 8,5. Vraag mooie 
streefwaarden; hoe groot is het percentage klanten dat contact zoekt en ook daadwerkelijk 
waarderingscijfers geeft? 

4. Blz 38: indicator tijdelijke ondersteuning is bijstandsuitkering; nu staan er alleen een waarde 
van 2018 vs die van 2020 en een relatie met landelijk gemiddelde. Moeten we hier niet iets 
aan toevoegen in trant van mag niet groeien boven waarde xxxx oid. Nu geen ambitie. Idem 
voor kinderen in uitkeringsgezin. 

5. Blz 42 waarde indicator sociale en fysieke veiligheid niet terug te vinden voor schagen in 
waar staat je gemeente 

6. Blz 43 Bovenregionaal richten wij een regiepunt mantelzorg in, zodat de behoefte van 
mantelzorgers en het gebruik van mantelzorgondersteuning nog beter in beeld komt. Dit is 
toch taak van het huidige mantelzorgcentrum? 

7. Blz 44 “Thuis in de buurt 2016-2020” moet dat niet worden herzien? Of is dat opgenomen in 
het integrale Beleidsplan 2021-2025? 

8. Blz 48 waarom staat er nog een bedrag opgenomen van 857K in 2022 voor carrousel 
Groenoord? 

9. Blz 56 service onderhoud; fixie meldingen op welke manier wordt de tevredenheid van 
inwoners gemeten na afronding klacht? Indien klacht door andere “overheidsdienst” moet 
worden afgerond (denk aan kapotte straatverlichting), op welke manier wordt de voortgang 
hiervan in de gaten gehouden?  

10. Blz 72 titel 3 Dienstverlening  etc, hoofdstuk 1 waarom kostendekking bij horeca 107% 
terwijl bij andere posten in principe geen volledige dekking wordt behaald? (nb gaat 
overigens om absoluut relatief kleine bedragen). 
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